

QUARTZ CO



CATEGORY: Fashion
SIZE: 1,500 - 2,500 sf
TYPE: Shopping Malls, High Street, Lifestyle Centres
TERRITORY: Canada

CAT É G O R I E: Mode
T A I L L E : 1 500 - 2 500 pc
T Y P E : Emplacement sur la rue, centres commerciaux, centres styles de vie
T E R R I T O I R E : Canada

CONTACT / COURTIER:

Jeffrey Berkowitz
jberkowitz@auroraconsultants.com

☎ +1 (514) 737-6727

■ +1 (514) 824-6727

OVERVIEW : Founded in Canada in 1997, Quartz Co. has earned a leading position in the premium winter coat industry in Canada and abroad. Its products are recognized for their high quality, reliability, lightweight and resistance to cold climate. Identifying a need for a new generation of modern outerwear, Quartz Co. fused timeless design, performance, Canadian expertise and sustainable practices, truly embracing the northern lifestyle.

Website: <https://quartz-co.com/>



PROFIL : Fondée au Canada en 1997, Quartz Co. s'est taillée une place de choix, au Canada et à l'international, au sein de l'industrie de la fabrication des manteaux d'hiver de haute qualité. Ses produits sont reconnus pour leur haute qualité et fiabilité, leur résistance au climat nordique et leur légèreté. Percevant un besoin au sein de la nouvelle génération de consommateurs pour des vêtements d'extérieur contemporains, Quartz Co. combine design intemporel, performance, expertise canadienne et pratiques responsables pour confectionner une gamme de produits adaptés au mode de vie nordique.

Site web: <https://quartz-co.com/>

